
Spoznavanje homeopatije skozi izobraževanje je bilo največje darilo, ki sem 
ga bila deležna skozi vsa svoja leta službovanja. Drugačen pogled na zdravila 
in zdravljenje, sprejemanje ljudi v vseh značajskih spektrih, ne da bi jih sodili 
ali celo obsojali… ne vem, če bi se lahko kje drugje tega naučila… Saj 
pravzaprav zorimo ves čas, vendar menim, da sem ravno v času, ko sem 
poslušala znanja, ki so nam ga nesebično predajale kolegice homeopatinje, 
naredila največji korak v svojem profesionalnem in osebnostnem razvoju. 

Kot racionalna naravoslovka, brez smisla za intuicijo, umetnost in empatijo, 
sem sprejela homeopatijo z veliko distanco. Tako kot so nam svetovali, sem 
jo začela uporabljati. Najprej pri domačih, potem malo širše, pri bližnjih 
sorodnikih, potem prijateljih in znancih. Brez pričakovanj. In nastalo je nešteto 
odličnih zgodb s srečnim koncem. Pri vsem tem pa sem bila verjetno jaz tista, 
ki sem bila za vsako uspešno zdravljenje najbolj presenečena. Potrdil se je 
nasvet predavateljic, uporabljati homeopatijo in se pustiti presenetiti. In ravno 
to bi svetovala vsem tistim, ki imajo morda še vedno pomisleke. 

Ob jubileju čestitam kolegicam, ker so pred desetimi leti zbrale pogum, 
združile moči in znanja, ko so utirale pot homeopatskim zdravilom na 
slovenski trg. 
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